
 

 

 
Acta de la Reunió realitzada Presencialment i per Videoconferència de la Junta Directiva 

de  la Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya  i Balears,  celebrada el dia 17 de 

novembre de 2021, al restaurant Embarcadero del Hotel Playafels a Castelldefels.  
 
 
Sent les 11:30 hores del dia 17 de novembre de 2021, es celebra la reunió presencial i per videoconferència de la Junta 
Directiva de l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Reunions de Zona / Situació no Associats. 

 TERCER. Loteria 2021 

 QUART. Sant Eloi 2021 

 CINQUÈ. Dinar de Junta 

 SISÈ. Fòrum 2021  ‐      Pressupost 
‐ Enquestes – Resultats 
‐ Comparatives 
‐ InfoAcero 
‐ Recomanacions 2022 

 QUART. Assumptes diversos. 
 

 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
Sr. Joan Prats Gil de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Carles Gorriz Claraso de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
‐ 
 
 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 100% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda  l’aprovació  de  l’acta  anterior,  corresponent  a  la  Junta  Directiva  celebrada  el  passat  08  de  setembre  de 
2021. 
 

 SEGON. Reunions de Zona / Situació no Associats. 
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions a Lleida. 
Pendent reunió el 14 de gener 2022. 
Hi ha una paga i senyal d’import 580€ pagada al Parador de Lleida.  
 
Reunions al Baix Llobregat. 
Realitzada reunió el 24 de setembre. 
Realitzada reunió el 21 d’octubre. 
Realitzada reunió Extraordinària avui 11 de novembre.  
Pendent de data any 2022. 
 
Reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 06 d’octubre. 
Realitzada reunió el 10 de novembre. 
Realitzada reunió Extraordinària avui 11 de novembre.  
Pendent de data any 2022. 
 
Reunions a Tarragona. 
Posposada la reunió per motius d’agenda la reunió del 17 de setembre, a les cases d’Alcanar, amb la presència del 
Sr. Raul Ramon Domingo Lapeira, de Hierros R. Domingo, S.A.  
Es demana realitzar una trucada del President al Sr. Raul Ramon Domingo Lapeira, de Hierros R. Domingo, S.A. per 
reconduir la propera visita a les cases d’Alcanar.  
Pendent de data any 2022. 
 
Reunions al Vallès. 
Realitzada reunió el 29 de setembre. 
Realitzada reunió el 03 de novembre. 
Realitzada reunió Extraordinària avui 11 de novembre.  
Pendent reunió el 20 de gener 2022. 
 
NO ASSOCIATS:  
 
La secretaria de la Unió, farà la gestió amb Climent perfils i Ferrallats, S.L.U. 
Climent ( filla ) : Es farà una gestió conjunta, ( Casanoves – Brugues ) per activar la seva assistència. 
LST  :  El  Sr.  Enrique Gimeno Vilar,  de Hierros  del Mediterráneo,  S.A.  farà una primera  gestió  amb  la Gerent  de  la 
UAHE. 
Almada: Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. li farà una trucada. 
Es farà una tru 
No es farà cap gestió amb Metalco. 
No es farà cap gestió amb Coalte. 
 

 TERCER. Loteria 2021. 
 
Es demana al Gato Negro la loteria com cada any – El número es el 12668 

 
 

 

 
 



 
 

 QUART. Sant Eloi 2021. 
 
Es va anunciar al Associats la data del Sant Eloi. El Castell de Tous serà el lloc de la celebració i el Molí blanc 
l’allotjament principal del Sant Eloi 2021. 

De cara l’any 2022 es començarà a treballar en la data i el lloc del Sant Eloi amb antelació del Fòrum i per captar 
l’atenció dels Associats i fomentar la seva assistència es realitzaran mencions especials a associats, mes difusió i fer 
una transformació del sopar. 
 

 CINQUÈ. Dinar de Junta. 
 
La Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. serà l’encarregada de buscar el lloc del dinar de Junta que es 
farà el dia 15 de desembre. 
 

 SISÈ. Fòrum 2021 – Pressupost / Enquestes ‐ Resultats / Comparatives / InfoAcero / Recomanacions 2022. 
 
Es  presenta  en  Junta  Directiva  el  Pressupost  del  Fòrum  2022,  Una  comparativa  dels  pressupostos  amb  els  anys 
anteriors,  els  resultats  de  les  enquestes,  el  llistat  dels  Assistents  i  una  comparativa  d’assistència  per  sectors  i 
empreses. 
 
La Junta Directiva troba tot un èxit la retrobada presencial del Fòrum i la seva assistència.  
 
La persona encarregada aquest any d’enviar l’escrit a la UAHE va ser el Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
 
PROPOSTES PER L’ANY 2022: 

Afegir: TOTAL ASSISTENTS / TOTAL INSCRITS 
Pantalla Wifi codi  
Indicar: ‐ Residus = ‐ papers!!! 
Revisar Associats enlloc de No Associats i col∙laboradors. 
Només 1 habitació per membre de Junta (Excepte: HyA Mallorca)   
Inviatcions: nº a decidir per convidar a gent al Fòrum. ( per als patrocinadors ) 
Pendent de definir el nº de tickets ( Segons platinum / Gold... ) 
Canvi de les butaques 
Acreditacions lletra mes gran / doble cara 
Mes tendals a la zona del dinar i cobrir el menjar del sol. 
Menjar mes pràctic ( pica pica ) per Celíacs.  
Recomanar al Hotel una renovació ( Millorar habitacions / Endolls trencats, A.C. sense funcionar (“resposta abre la 
ventana”), sense bombetes, soroll al Auditori ( cadires del fons era el A.C. )) 
 

 Assumptes diversos. 
 
‐  NOUS TEMES: 

‐  Es demana a la secretaria de la Unió, buscar informació de Cursos per a relaitzar de cara l’any 2022.  
‐  Es proposa de realitzar una sortida a una Fàbrica: Megasa o Balboa.  

 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Pendent de realitzar la Reunió de Estives, pendent de PROCICAT. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
‐  Formació Associats / Web / Altres Propostes / Formació de Comissions. 
 

 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                     Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


